
روند جذب دانشجویان بین المللی تسهیل شد
معاون بورس و امور دانشجویان خارج سازمان امور دانشجویان به تصویب 
آیین نامه تسهیل جذب دانشجویان خارجی در دانشگاه های ایران توسط 
هیات وزیران اشـــاره کرد و گفت: »با این آیین نامه شـــاهد جذب بیشتر 
دانشـــجویان بین المللی از ملیت های مختلف در ایران خواهیم بود.« 
جعفر رازقی گفت: »ایران برای سومین بار و در راستای ارتقای مباحث 
فرهنگی اعتقادی دانشجویان بین الملل و آشنایی با مکان های مختلف 
و پیشرفت های جمهوری اسلامی میزبان این رویداد فرهنگی است و 
تلاش کرده در این آیین دانشـــجویان بین الملل کشـــور های مختلف و 
درحال تحصیل در ایران، در این برنامه حضور داشته باشند.« وی گفت: 
»در این رویداد دانشجویان خارجی از ۱۵ ملیت را شاهدیم و سازمان امور 
دانشجویان هم برنامه متعددی در راستای بین المللی سازی آموزش عالی 
انجام داده که یکی از مهم ترین مولفه های آن جذب دانشجویان خارجی 
است.« وی به تصویب اخیر آیین نامه تسهیل جذب دانشجویان خارجی 
در دانشگاه های ایران توسط هیات وزیران اشاره و اظهار امیدواری کرد 
با توجه به توان و ظرفیت های علمی کشور شاهد دانشجویان بیشتری از 

ملیت های مختلف برای ادامه تحصیل در کشور باشیم. 

اعطای بورس به دانشجویان ممتاز بین المللی 
در دانشگاه امیرکبیر

ی های علمی بین المللی دانشگاه صنعتی امیرکبیر  مدیرکل همکار
از اعطای بورس تحصیلی برای دانشـــجویان بین المللی دارای رتبه 
ی خبـــر داد. روح الله باقـــرزاده گفت: »در برنامه هفتم توســـعه  ممتـــاز
پیش بینی شده تعداد دانشجویان بین المللی در کشور به ۳۵۰ هزار 
ی ادامه داد: »در حال حاضر ۳۵۰ دانشجوی  نفر افزایش پیدا کند.« و
کســـتان، هندوستان،  بین المللی از ۱۵ کشـــور عراق، افغانســـتان، پا
یه، لبنـــان، یمـــن، بحریـــن، تونس، چین، فلســـطین، ســـنگال،  ســـور
کادمیک دانشـــگاه  عمان، کنیا و نیجریه در دوره های کلاســـیک و آ
کید کرد: »با  صنعتی امیرکبیر مشغول تحصیل هستند.« باقرزاده تا
توجه به اهمیت تعداد و تنوع ملیت دانشجویان بین المللی در حوزه 
یم برای دانشـــجویان بین المللی،  رتبه بندی داشـــگاه ها، تـــلاش دار
بـــورس تحصیلـــی درنظـــر بگیریم. در این راســـتا مصوب شـــده برای 
دانشجویان نخبه بین المللی که بتوانند در زمان تحصیل در دانشگاه 
ی را اخذ کنند، بورس تحصیلی در ترم های بعدی برای  رتبـــه ممتـــاز

آنها در نظر گرفته  شود.« 

نیمکت خبر

فاصلـــه بیـــن دو تـــرم و تعطیـــات تابســـتان همیشـــه یکـــی از بهترین 

ود که بتوانند  فرصت ها برای تشـــکل های دانشـــجویی به شمار می ر
تی خود را داشـــته باشـــند. فرصتی  فعالیت های آموزشـــی و تشـــکیا
ی انتخابـــات و همچنین دو مرحله ای  که امســـال تحـــت تاثیر برگزار
شـــدن آن قـــرار گرفـــت و طبیعتـــا بخشـــی از برنامه هـــا را هـــم به خود 

اختصاص خواهد داد. تابســـتان امســـال یک تفاوت دیگر هم برای 
ی انتخابات برای تعیین اعضای  فعالان تشکلی دارد و آن هم برگزار
شـــورای جدید آنهاســـت. به همین دلیل امســـال را می توان یکی از 
ســـال های متفاوت برای اعضای شـــورای مرکزی تشـــکل ها از حیث 

یـــزی بـــرای انجام نشست هایشـــان دانســـت. در این گزارش  برنامه ر
به ســـراغ اعضـــای مرکـــزی تشـــکل های مختلف دانشـــجویی رفتیم 
تـــا برایمـــان از برنامه هایـــی بگویند که قرار اســـت تـــا پایان مردادماه 

امسال برگزار شود. 

 »فرهیختگان« برنامه های تابستانی اتحادیه های دانشجویی را بررسی کرد

 تنور انتخابات دانشجویی 
داغ تر می شود

دبیر جنبش عدالت خواه دانشجویی خبر داد

برگزاری نشست پایان دوره جنبش 
با محوریت اولویت های دولت چهاردهم 

امیرحسین سیدرحیم زاده، دبیر جنبش عدالت خواه دانشجویی گفت: 
»اولین برنامه برای بعد از انتخابات، برگزاری نشست این اتحادیه خواهد 
بود. این نشســـت هم آموزشـــی بوده و در کنار آن با توجه به اینکه امســـال 
انتخابـــات مرتبط برای تعیین اعضای شـــورای مرکـــزی جنبش را داریم، 
این مهم هم در کنار برگزاری نشست دنبال خواهد شد. البته این مساله 
باعث شـــده برخی از کارهایی که تعریف کرده ایم تا پایان مردادماه تمام 
شده و برنامه ریزی های بعدی که مربوط به شورای جدید می شود، از سوی 
اعضای جدید دنبال شود.« او افزود: »بخش اصلی کارهای ما در این برهه 
به دور دوم انتخابات متمرکز شده بود. با این حال برای پایان دوره اتحادیه 
نیز نشست آموزشی داریم که در آن موضوعاتی را در ارتباط با اولویت های 
دولت چهاردهم خواهیم داشت. درصدد هستیم تا بتوانیم در این نشست، 
اولویت های مرتبط را در عرصه های مختلف مورد بررسی قرار دهیم و با 

دانشـــجویان حاضر مباحثه شـــکل بگیرد.« دبیـــر جنبش عدالت خواه 
دانشـــجویی درباره تعداد شـــرکت کننده در این نشســـت اظهار داشت: 
»براساس پیش بینی ها بین ۱۰۰ تا ۱۵۰ نفر از دانشجویان که شامل دانشجوی 
دختر و پسر می شوند، در این نشست که در تهران برگزار می شود، حاضر 
خواهند شـــد.« ســـیدرحیم زاده به انتخابات شـــورای مرکزی این جنبش 
اشاره و تصریح کرد: »از آنجایی که در پایان نشست پایان دوره امسال مان، 
انتخابات را برای تعیین اعضای جدید خواهیم داشت و به دلیل اینکه 
این نشســـت احتمالا در اواســـط مرداد ماه برگزار می شود، طبیعتا از اوایل 
شهریورماه اعضای جدید این شورا معرفی خواهند شد.« او ادامه داد: »ما 
جزوه ای را داریم که قرار است در بستر فضای مجازی منتشر شود و موضوع 
آن نیز درباره اولویت های جنبش درباره دولت چهاردهم است؛ به احتمال 
زیاد نشســـت پایان دوره مان نیز درباره این جزوه اســـت که با دانشجویان 
حاضر گفت وگو خواهیم داشت. مساله دیگری که باید به آن اشاره کنم، 
این است که نشست ما به احتمال زیاد ۳ تا 4 روزه خواهد بود.«  دبیر جنبش 
عدالت خواه دانشـــجویی خاطرنشـــان کرد: »این نشســـت هم به صورت 
حضوری بوده و با توجه به اینکه اعضای تشکل در دانشگاه های مختلف 
هم حضور خواهند داشت بیشتر آموزش هایمان مربوط به فعالیت های 
خود تشکیلات است. یعنی این آموزش ها به صورت مبنایی بوده که در آن 
... آموزش هایی را به دانشجویان  درباره نحوه جذب، نحوه کار تشکیلاتی و
حاضر خواهیم داشت.« سیدرحیم زاده به بعد سیاسی این نشست اشاره 
و خاطرنشان کرد: »محور سیاسی که در این دوره مدنظر قرار خواهیم داد، 
اولویت های دولت چهاردهم خواهد بود اما اینکه کدام یک از اساتید در 
این نشست حاضر شده یا موضوعات به صورت جزیی چه خواهد بود، 

هنوز درباره آن تصمیم گیری نهایی نشده است.« 

دبیرکل اتحادیه جامعه اسلامی دانشجویان:

کنگره سراسری در شهریورماه امسال برگزار می شود
محمدمهـــدی احمـــدی، دبیـــرکل اتحادیـــه جامعه اســـلامی 
کیـــد بر اینکـــه قطعا تعطیلات تابســـتانی با  دانشـــجویان بـــا تا
توجه به اینکه دانشجویان در این برهه زمانی، دغدغه حضور 
در کلاس هـــای درس و موضوعـــات درســـی را ندارند، می تواند 
فرصت خوبی برای تشکل های دانشجویی باشد، گفت: »این 
برهه فرصتی را در اختیار تشکل ها می گذارد که بتوانند یک سال 
فعالیت خود را مورد بررســـی قرار داده و آسیب شناسی داشته 
باشند. طبیعتا براساس همین آسیب شناسی و شناخت نقاط 
قوت و ضعف و فرصت ها و تهدید های آتی، برنامه ریزی های 

لازم را انجام دهند.« 
او ادامه داد: »در دو ماه و نیم باقی مانده اتحادیه جامعه اسلامی 
دانشجویان چند برنامه مهم را در نظر گرفته که مهم ترین برنامه 
کنگره سراسری اتحادیه جامعه اسلامی دانشجویان خواهد بود 

یاد در شهریور ماه برگزار می شود. باید این را هم  که به احتمال ز
بگویم این کنگره نیز هر ساله برگزار شده است. کنگره اتحادیه 
از نظر جایگاه ساختاری، عالی ترین مرجع رسمی این تشکل به 
شمار می رود؛ چراکه این کنگره است که اعضای شورای مرکزی 
و هیات عالی نظارت اتحادیه رو مشخص می کند و همچنین 
سیاست های کلی این اتحادیه در این نشست تعیین خواهد 
کید بر  شـــد.« دبیرکل اتحادیه جامعه اسلامی دانشجویان با تا
اینکـــه برنامـــه مهم دیگرمان نیز در حوزه نشـــریات خواهد بود، 
ی در چند سال گذشته،  افزود: »با توجه به اینکه فضای مجاز
یادی داشته و محیط دانشجویی نیز به یک محیط  گسترش ز
نســـبتا منفعل و تنبل تبدیل شـــده، امروز شاهد آن هستیم که 
رغبت دانشجویان نسبت به نوشتن کاهش یافته و حتی مانند 
قدیم، یادداشـــت های دانشـــجویی کمتری را شـــاهد هستیم. 
در حالی که نشـــریات دانشـــجویی همیشه آن محفلی بوده که 
دانشجویان و فعالان سیاسی و فرهنگی، تحلیل هایشان را در 
آنجا منتشر کرده و مانند یک آزمون و خطا محسوب می شد.« 
یـــم یـــک دوره ای برای نشـــریات  احمـــدی افـــزود: »در نظـــر دار
دانشجویی برگزار کنیم تا از این طریق دوباره به فضای گذشته 
ی و افزایش رغبت دانشجویان نسبت  و با هدف توانمندساز
به حوزه نشـــریات برگردیم. در حقیقت به دنبال تشکیل شبکه 
یکپارچه از دانشـــجویانی هســـتیم که به حوزه رسانه علاقه مند 
هســـتند و درصدد آموزش آنها هســـتیم. ما دوره مقدماتی را در 
ی خواهیم داشـــت و یک دوره  قالـــب 7 روز و به صـــورت مجاز
ی برگزار  دیگـــر که دوره  پیشـــرفته خواهد بود به صـــورت حضور
می شود.« او با بیان اینکه کارگاه تخصصی نشریات دانشجویی 

تنویر را خواهیم داشت، تصریح کرد: »واقعیت آن است که حوزه 
تی به شمار  ی تشکیلا نشـــریات بهترین بستر برای تربیت نیرو
که در این بستر دانشجو توانایی پرورش فکر را پیدا  می رود؛ چرا
ی انســـانی تولید محتوا  می کند. از طرف دیگر وقتی خود نیرو
داشته باشد، دیگر مصرف گرای صرف نبوده و درصدد هستیم 
کســـی که قدرت تحلیل داشـــته باشـــد را از طریق این دوره ها 
تربیـــت کنیم.« دبیرکل اتحادیه جامعه اســـلامی دانشـــجویان 
دربـــاره دوره تربیـــت کنشـــگر فرهنگی گفـــت: »این دوره پیش 
ی بود، اما به دلیل  از شـــهادت رئیس جمهور نیز در حال برگزار
ی  یاســـت جمهور ی انتخابات ر ایـــن اتفـــاق و همچنین برگزار
متوقـــف شـــده بود؛ با این حال به دلیـــل ضرورتی که در اجرای 
این برنامه احساس شده بود، این را دنبال می کنیم. دلیل این 
مساله هم آن است که ما دانشگاه را به عنوان مرکز تولید فکر و 
تربیت کادر می بینیم و مقام معظم رهبری نیز در رابطه با حوزه 
گر تحولی  فرهنـــگ دغدغه هـــای فراوانی دارنـــد و فرمودند که ا
بخواهد در کشوری انجام گیرد، فرهنگ کارگشاست. در چنین 
وضعیتی تربیت این حلقه های میانی و کنشگران فرهنگی باید 
در تشـــکل ها انجام شود.« احمدی افزود: »با وجود اینکه هنوز 
جزئیات کامل این برنامه مشخص نشده اما محورهای مختلف 
یادی معلوم شـــده اســـت. به عبارت دیگر  پیرامون آن تا حد ز
قرار است در این دوره تربیتی مباحثی مانند چیستی و چرایی 
کار فرهنگی، مساله شناســـی و نیاز ســـنجی، جریان شناسی و 
ی و برنامه ریزی و طراحی  ی فرهنگـــی، ایده پـــرداز جریان ســـاز
عملیات با حضور اســـاتید مختلف برای دانشـــجویان تبیین 

شود.«

دبیر سیاسی اتحادیه انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل خبر داد

برگزاری دوره »کوثرانه« و »فردای انقلاب 3« 
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علـــی رادمنـــش، دبیـــر سیاســـی اتحادیـــه انجمن هـــای اســـلامی 
دانشـــجویان مســـتقل با بیان اینکه در فاصله بین دو ترم ما نشست 
ســـالیانه اتحادیـــه را خواهیم داشـــت، گفت: »همچنیـــن دوره ای را 
یم کـــه موضوع آن نیز با زنـــان و خانواده  تحـــت عنـــوان »کوثرانـــه« دار
مرتبط است. مخاطب اصلی این دوره دانشجویان دختران هستند 
اما این طور نیست که دانشجویان پسر در آن امکان شرکت نداشته 
یم که در ادامه  ی را دار باشـــند. همچنین ما دوره آموزشـــی نخبه پرور

کبر تعریف می شود.«  همان جهاد ا
ی ما »فردای انقلاب« است  او ادامه داد: »عنوان دوره های نخبه پرور
ی برنامه هـــای مرتبط با »فردای  و روز گذشـــته، آخریـــن روز از برگـــزار
ی ما به احتمال  انقلاب 2« بود. با این حال ســـومین دوره نخبه پرور
یاد در پایان تیر یا اواسط مرداد ماه برگزار خواهد شد؛ هرچند عمده  ز

برنامه های ما برای دانشجویان تشکلی است، اما امکان شرکت در 
 » کبر ی از طریق شرکت در دوره آموزشی »جهاد ا دوره های نخبه پرور
وجود دارد. البته برای این کار آزمونی برگزار می  شود و منتخبان وارد 
ی یک می شـــوند، در پایان ایـــن دوره باز آزمونی از  مرحلـــه نخبه پـــرور
شـــرکت کنندگان گرفته خواهد شـــد و آنهایی که در این دوره قبول 

ی 2 را خواهند داشت.«  شوند، امکان حضور در نخبه پرور
دبیر سیاســـی اتحادیه انجمن های اســـلامی دانشـــجویان مســـتقل 
تصریح کرد: »تا امروز 7 دوره کوثرانه برگزار شـــده اســـت. درحقیقت 
با توجه به شـــبهاتی که امروز در جامعه ما نســـبت به مســـائل زنان و 
خانـــواده وجـــود دارد، این دوره متناســـب با نیـــاز روز جامعه خواهد 
بود. در کوثرانه نیز از اســـاتید حوزه زنان و خانواده اســـتفاده می کنیم 
یاد نیز در مشهد برگزار خواهد شد. البته هنوز اساتید  و به احتمال ز
برای حضور در این دوره مشخص نشده اند. از سوی دیگر دوره های 
تی است و طبیعتا  ی بیشتر حوزه های مبنایی و تشکیلا نخبه پرور
اســـاتید مرتبط به آن هم بیشـــتر از ادوار اتحادیه خواهند بود و هنوز 

ی آن مشخص نیست.«  محل دقیق برگزار
کیـــد بـــر اینکـــه کوثرانه معمـــولا در چهار یا پنـــج روز و  رادمنـــش بـــا تا
ی نیز طی دو یا ســـه روز برگزار می شـــود، خاطرنشـــان کرد:  نخبه پرور
ی  یم که برای آماده ساز »همچنین ما یک نشست سالیانه ای هم دار
شورای مرکزی است. پیش تر در اردیبهشت و خردادماه انتخابات 
در دفاتـــر مـــا برگزار و اعضای جدید آنها مشـــخص شـــده اند و حالا 
در ایـــن نشســـت ایـــن اعضا حضور داشـــته و در خـــأ آن انتخابات 
شـــورای مرکزی را هم خواهیم داشـــت و اعضای جدید مردادماه یا 

اوایل شهریور ماه مشخص خواهند شد.« 

دبیر دفتر تحکیم وحدت:

شورای مرکزی جدیدپایان مرداد 
مشخص خواهند شد

، دبیـــر دفتر تحکیـــم وحدت درباره برنامه های این تشـــکل در  امیررضـــا بخشـــی پور
برهه زمانی تیر و مرداد ماه گفت: »ما نشست پایان دوره مان را در دو ماه باقی مانده 
از تابســـتان برگزار خواهیم کرد و این نشســـت هم مانند نشســـت های قبلی خواهد 
بود. با این حال امســـال و همزمان با این نشســـت، بحث انتخابات برای مشـــخص 
شـــدن اعضای جدید شـــورای مرکزی را هم دنبال می کنیم.« او افزود: »مرداد ماه نیز 
انتخابات پایان دوره را خواهیم داشت و از این طریق اعضای جدید شورای مرکزی 
معرفی خواهند شد. البته هنوز محل قطعی پایان دوره مان مشخص نیست با این 
حال موضوعات مختلفی را خواهیم داشـــت؛ هرچند مســـاله اصلی ما حول محور 
ی دینی خواهد بود که در این میان مسائلی ازجمله حوزه زنان، سیاسی،  مردم سالار
... را شـــامل می شـــود.« او با بیان اینکه در این نشســـت نزدیک به ۳۰۰  اقتصادی و
نفر از دانشـــجویان ما از دفاتر مختلف مان حضور خواهند داشـــت، افزود: »ما برای 
انتخابات نیز یک نشست را خواهیم داشت که کاندیداهای مختلف در آن حاضر 
شـــده و بعد از ائتلاف هر کدام از کاندیداها که براســـاس رای گیری انتخاب شـــود، 
به عنوان عضو شـــورای مرکزی محســـوب خواهد شـــد.« دبیر دفتر تحکیم وحدت 
گر برنامه ای درباره دولت چهاردهم داشـــته باشـــیم طبیعتا بیشتر  اظهار داشـــت: »ا
یکردهای متناســـب با دغدغه های مقام معظم رهبری و  ناظر به پیشـــنهاد و طرح رو
نامه اخیرشـــان در حوزه های مختلفی مانند سیاســـت خارجی و متناسب با دولت 

پزشکیان خواهد بود.« 
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زهرا رمضانی
خبرنگار گروه دانشگاه 

مـــدرک گواهینامـــه موقـــت عیســـی قلی پـــور ولمیســـتی فرزنـــد رمضـــان و به 
شـــماره شناســـنامه 96 صادره از بهشـــهر در مقطع کارشناســـی رشـــته علوم 
اقتصادی –اقتصاد بارزگانی صادره از واحد دانشگاهی فیروزکوه با شماره 
79۱۳۵۰24782-۱۳8۰/۱2/۱۳فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود 
اصل مدرک را به دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحد فیروزکوه به نشـــانی فیروزکوه- 

دانشگاه آزاد اسلامی ارسال نماید.

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب حسین لک فرزند علی به شماره شناسنامه 
۳6 و کد ملی  42۱9749۰8۱ صادره از دورود در مقطع کارشناسی ناپیوسته 
رشته مهندسی اجرایی عمران  صادره از دانشگاه آزاد اسلامی واحد دورود 
با شـــماره ۳8۰294۰-۱۳4۱9 مفقود گردیده اســـت و فاقد اعتبار می باشـــد. از 
یابنده تقاضا می شـــود اصل مدرک را به دانشـــگاه آزاداســـلامی واحد دورود 
ع( مجتمع دانشـــگاهی کد پســـتی  بـــه نشـــانی میـــدان حضرت ابوالفضل )

688۱69976۵ ارسال نماید. 

گواهـــی موقـــت مـــدرک تحصیلـــی روح الله عرب کرمانی بـــا  کد ملی 

ی فارغ التحصیل  ۰49۳۰2۵86۳ در مقطع کارشناسی رشته حسابدار

سال ۱۳86 از واحد اسلامشهر مفقود گردیده و فاقد اعتبار می باشد.


